中考英语词汇表



中考英语词汇1899个。

唐库学习 编

目 录

A

В

C

D

E

F

G

Н

Ι

J

K

L

M N

O

P

Q

R

S

T

U

V

W

X

Y

Z

ability [əˈbɪlɪtɪ]

n. 能力;才能

例句1, Her ability to solve problems quickly impressed her teacher.

她快速解决问题的能力给老师留下了深刻的印象。

例句2, His musical ability makes him stand out in the school band.

他的音乐才能使他在学校乐队中脱颖而出。

例句3, The team's ability to work together led to their success.

团队合作的能力使他们取得了成功。

例句4, She has the ability to learn new languages easily.

她有轻松学习新语言的能力。

例句5, His leadership ability helped the class win the competition.

他的领导才能帮助班级赢得了比赛。

able ['eɪb(ə)l]

a. 能够;有能力的

例句1, She is able to solve the math problem quickly.

她能够快速解决这个数学问题。

例句2, With hard work, he became able to speak English fluently.

通过努力,他变得能够流利地说英语了。

例句3, The team was able to complete the project on time.

这个团队能够按时完成项目。

例句4, Are you able to help me with my homework?

你能帮我做作业吗?

例句5, He proved himself able to handle the difficult situation.

他证明了自己有能力处理这个困难的情况。

about [əˈbaʊt]

ad. 大约;到处;四处 prep. 关于;在各处;四处

例句1, The meeting will start at about 9 o'clock.

会议大约在9点开始。

例句2, She walked about the park, enjoying the scenery.

她在公园里四处走动,欣赏风景。

例句3, We talked about the new project during lunch.

我们在午餐时讨论了新项目。

例句4, He looked about the room, searching for his keys.

他在房间里四处寻找他的钥匙。

above [əˈbʌv]

prep. 在...上面 a. 上面的 ad. 在...之上

例句1, The bird is flying above the clouds.

鸟儿在云层之上飞翔。

例句2, The above paragraph explains the main idea.

上面的段落解释了主要观点。

例句3, She placed the book above the shelf.

她把书放在了书架上面。

abroad [ə'brɔːd]

ad. 到(在)国外

例句1, She decided to study abroad to experience different cultures.

她决定到国外留学,体验不同的文化。

例句2, He has been living abroad for several years and enjoys the lifestyle there.

他在国外生活了好几年,并且很喜欢那里的生活方式。

例句3, The company plans to expand its business abroad next year.

公司计划明年将业务扩展到国外。

例句4, Traveling abroad can broaden your horizons and improve your language skills.

出国旅行可以开阔你的视野并提高你的语言能力。

例句5, Many students dream of studying abroad to gain a better education.

许多学生梦想着出国留学以获得更好的教育。

accept [ək'sept]

vt. 接受

例句1, She accepted the gift with a smile.

她微笑着接受了礼物。

例句2, The company accepted his job application.

公司接受了他的工作申请。

例句3, He accepted the challenge without hesitation.

他毫不犹豫地接受了挑战。

例句4, They accepted the terms of the agreement.

他们接受了协议的条款。

例句5, I accepted the fact that I had made a mistake.

我接受了自己犯了错误的事实。

accident ['æksɪdənt]

n. 事故,意外

例句1, The car accident on the highway caused a major traffic jam.

高速公路上的那场车祸导致了大堵车。

例句2. It was just an accident that I found the old photo in the attic.

我在阁楼上发现那张旧照片纯属意外。

across [əˈkrɔs]

prep./ad. 横过;穿过;另一边,在对面

例句1, The cat ran across the street quickly.

猫快速地跑过了街道。

例句2, She walked across the bridge to get to the other side.

她走过桥,到了另一边。

例句3. The store is just across the road from the park.

商店就在公园的对面。

例句4, He lives across the river, so we rarely see him.

他住在河对面, 所以我们很少见到他。

例句5, The teacher wrote the word across the board for everyone to see.

老师在黑板上横着写下这个词,让大家都看到。

act [ækt]

n. 法令, 条例 v. 行动, (戏)表演,扮演(角色)

例句1, The government passed a new act to protect the environment.

政府通过了一项新法令来保护环境。

例句2, She decided to act guickly before the situation got worse.

她决定在情况恶化之前迅速采取行动。

例句3, The actor will act in the new play next month.

这位演员将在下个月的新剧中表演。

例句4, He was asked to act as the team leader during the project.

他被要求在项目中扮演团队领导的角色。

action ['æk[(ə)n]

n. 行动,行为,举动

例句1, The teacher praised the student for his quick action during the fire drill.

老师表扬了学生在消防演习中的迅速行动。

例句2, Her kind action of helping the elderly lady cross the street was noticed by many.

她帮助老奶奶过马路的善举被许多人注意到了。

例句3, The government is taking action to reduce pollution in the city.

政府正在采取行动减少城市污染。

例句4. His careless action led to a serious accident.

他的鲁莽举动导致了一场严重的事故。@

active ['æktɪv]

a. 积极的, 主动的

例句1, She is an active participant in the school's debate club.

她是学校辩论俱乐部的积极参与者。

例句2, The volcano has been active for several years, causing frequent eruptions.

这座火山已经活跃了好几年,导致频繁的喷发。

例句3, He takes an active role in community service, helping those in need.

他在社区服务中扮演着积极的角色,帮助那些需要帮助的人。

例句4, The company is actively seeking new talent to join their team.

公司正在积极寻找新的人才加入他们的团队。

例句5, The active ingredients in this medicine help to reduce pain and inflammation.

这种药物中的活性成分有助于减轻疼痛和炎症。

activity [ækˈtɪvɪtɪ]

n. 活动

例句1, The school organizes various activities to keep students engaged.

学校组织了各种活动以保持学生的参与。

例句2, Physical activity is essential for maintaining good health.

体育活动对于保持健康至关重要。

例句3, She enjoys participating in community activities during her free time.

她喜欢在空闲时间参加社区活动。

例句4, The company's annual activity report highlights its achievements over the past year.

公司的年度活动报告突出了过去一年的成就。

advantage [ədˈvɑːntɪdʒ]

n. 优点; 好处,有利条件

例句1, One advantage of living in the city is the convenience of public transportation.

住在城市的一个优点是公共交通的便利。

例句2, Her height gives her an advantage in basketball.

她的身高在篮球运动中给她带来了优势。

例句3, Taking regular breaks can be an advantage for improving productivity.

定期休息可以是提高生产力的一个有利条件。

advertisement [əd'v3:tɪsmənt]

n. 广告

例句1, The advertisement on TV caught my attention with its bright colors and catchy music.

电视上的广告用鲜艳的色彩和动听的音乐吸引了我的注意。

例句2, She decided to place an advertisement in the local newspaper to sell her old furniture.

她决定在当地报纸上刊登广告出售她的旧家具。

例句3, The company spent a lot of money on advertisement to promote their new product.

这家公司花了很多钱在广告上,以推广他们的新产品。

例句4, He found a job through an advertisement in the classified section of the newspaper.

他通过报纸分类广告栏中的一则广告找到了一份工作。

advice [əd'vaɪs]

n. 忠告, 劝告, 建议

例句1, She gave me some valuable advice on how to improve my study habits.

她给了我一些关于如何改进学习习惯的宝贵建议。

例句2, Following his advice, I decided to take a break and relax for a while.

听从他的建议,我决定休息一下,放松一会儿。

例句3, The teacher's advice helped me understand the importance of time management.

老师的建议让我明白了时间管理的重要性。

例句4, He always seeks advice from his parents before making important decisions.

在做重要决定之前,他总是向父母寻求建议。

例句5, Her advice was to practice speaking English every day to improve fluency.

她的建议是每天练习说英语以提高流利度。

afford [ə'fɔːd]

vt. 负担得起(...的费用);抽得出(时间);提供

例句1, Can we afford a new car this year?

我们今年能买得起一辆新车吗?

例句2, I can't afford to waste any more time on this project.

我不能再在这个项目上浪费时间了。

例句3, The scholarship afforded her the opportunity to study abroad.

奖学金为她提供了出国留学的机会。

afraid [əˈfreɪd]

a. 害怕的; 担心

例句1, She was afraid of the dark and always slept with a nightlight on.

她害怕黑暗, 总是开着夜灯睡觉。

例句2, He is afraid that he might fail the exam if he doesn't study hard.

他担心如果不好好学习,可能会考试不及格。

例句3, The little girl was afraid to cross the busy street by herself.

那个小女孩害怕自己一个人过繁忙的街道。

例句4, They were afraid for their safety after hearing the news of the storm.

听到风暴的消息后,他们为自己的安全感到担心。

Africa ['æfrɪkə]

n. 非洲

例句1, Africa is the second largest continent in the world.

非洲是世界第二大洲。

例句2, Many wild animals live in Africa, such as lions and elephants.

许多野生动物生活在非洲,比如狮子和大象。

例句3, She has always dreamed of visiting Africa to see the Sahara Desert.

她一直梦想着去非洲看看撒哈拉沙漠。

例句4, The Nile River, the longest river in the world, flows through Africa.

尼罗河,世界上最长的河流,流经非洲。

例句5, Africa is known for its rich cultural heritage and diverse traditions.

非洲以其丰富的文化遗产和多样的传统而闻名。

after ['aːftə®]

ad. 在后;后来 prep. 在...之后 conj. 在...以后

例句1, After the rain stopped, we went outside to play.

雨停后,我们出去玩了。

例句2, She arrived after the meeting had already started.

会议已经开始后,她才到达。

例句3, After he finished his homework, he watched TV.

他做完作业后,看了电视。

例句4, We will go to the park after we have lunch.

我们吃完午饭后会去公园。

例句5, The sun came out after the storm passed.

暴风雨过后,太阳出来了。

例句6, After all the hard work, they finally succeeded.

经过所有的努力,他们终于成功了。

例句7, She felt much better after taking the medicine.

她服药后感觉好多了。

例句8, After the movie ended, we discussed the plot.

电影结束后,我们讨论了剧情。

例句9. He always helps others after he finishes his own tasks.

他总是完成自己的任务后帮助别人。

例句10, After the teacher explained the problem, we understood it clearly.

老师解释完问题后,我们清楚地理解了。

afternoon [aːftəˈnuːn]

n. 下午,午后

例句1, I usually take a nap in the afternoon to recharge my energy.

我通常在下午小睡一会儿来恢复精力。

例句2, The sun was shining brightly in the afternoon, making the park look even more beautiful.

下午阳光明媚, 让公园看起来更加美丽。

例句3, We decided to go for a walk in the afternoon to enjoy the pleasant weather.

我们决定在下午去散步,享受宜人的天气。

例句4, The afternoon session of the conference was very informative and engaging.

会议的下午部分非常有信息量且引人入胜。

例句5, She always feels more productive in the afternoon than in the morning.

她总是觉得下午比早上更有生产力。

again [əˈgeɪn]

ad. 再一次; 再,又

例句1, Please read the instructions again to make sure you understand them correctly.

请再次阅读说明,以确保你正确理解了它们。

例句2, She tried the experiment again and this time it worked perfectly.

她再次尝试了实验,这次它完美地成功了。

例句3, I will call you again tomorrow to confirm the details.

我明天会再打电话给你确认细节。

例句4, The teacher asked the students to write the essay again for better results.

老师让学生们再写一遍作文以获得更好的结果。

against [əˈgeɪnst]

prep. 对着,反对,倚靠

例句1, She stood against the wall, waiting for her friend.

她倚靠着墙,等待她的朋友。

例句2, Many people are against the new policy because they think it's unfair.

许多人反对这项新政策,因为他们认为这不公平。

例句3, The cat rubbed its back against the chair.

猫用背蹭了蹭椅子。

age [eɪdʒ]

n. 年龄; 时代

例句1, She is at the age of 15 and full of energy.

她15岁,充满活力。

例句2, The age of technology has brought many changes to our lives.

科技时代给我们的生活带来了许多变化。

ago [əˈgəʊ]

ad. 以前

例句1, I saw her a few days ago, but she didn't recognize me.

我几天前见过她,但她没认出我。

例句2, The movie started a while ago, so we missed the beginning.

电影一会儿前就开始了, 所以我们错过了开头。

例句3, He told me about his trip to Japan long ago.

他很久以前就告诉过我他去日本的旅行。

例句4, She left the company a year ago to pursue her dream.

她一年前离开了公司去追求她的梦想。

例句5, The ancient ruins were built centuries ago.

这些古老的废墟是几个世纪前建造的。

agree [əˈgriː]

v. 同意

例句1, I agree with your plan because it seems well thought out.

我同意你的计划,因为它看起来考虑得很周到。

例句2, They finally agreed to meet us halfway on the issue.

他们最终同意在这个问题上和我们各退一步。

例句3, The committee agreed that the proposal was worth considering.

委员会一致认为这个提案值得考虑。

例句4, We all agree that safety should come first.

我们都同意安全应该放在第一位。

例句5, After much discussion, they agreed on a date for the event.

经过多次讨论,他们终于确定了活动的日期。

air [eə®]

n. 空气: 大气

例句1. The fresh air in the mountains makes me feel relaxed.

山里的新鲜空气让我感到放松。

例句2, We need to protect the air we breathe from pollution.

我们需要保护我们呼吸的空气免受污染。

例句3. The balloon floated in the air for hours.

气球在空中漂浮了好几个小时。

例句4, She opened the window to let some air into the room.

她打开窗户让一些空气进入房间。

aircraft ['eəkra:ft]

n. 飞机 (单复数同)

例句1, The aircraft flew smoothly through the clear blue sky.

飞机在晴朗的蓝天上平稳地飞行。

例句2, Passengers boarded the aircraft quickly and efficiently.

乘客们迅速而有序地登上了飞机。

例句3, The airport was filled with various types of aircraft.

机场里停满了各种类型的飞机。

例句4, The pilot skillfully maneuvered the aircraft during the storm.

飞行员在暴风雨中熟练地操纵着飞机。

例句5, The new aircraft design promises greater fuel efficiency.

新的飞机设计承诺更高的燃油效率。

airline ['eəlain]

n. 航空公司;航空系统;航线

例句1, The airline announced new routes to Asia and Europe.

这家航空公司宣布了通往亚洲和欧洲的新航线。

例句2, She works for a major airline in customer service.

她在一家大型航空公司的客户服务部门工作。

例句3, The airline system ensures the safety and efficiency of air travel.

航空系统确保了航空旅行的安全与效率。

airplane ['eəpleɪn]

n. (美)飞机

例句1, The airplane soared gracefully through the clouds, leaving a trail of white vapor behind. 飞机优雅地穿过云层,留下一条白色的蒸汽痕迹。

例句2, She felt a mix of excitement and nervousness as she boarded the airplane for her first solo trip.

当她登上飞机开始她的第一次独自旅行时,她感到既兴奋又紧张。

例句3, The airplane's engines roared to life, signaling the start of another journey across the skies.

飞机的引擎轰鸣起来,标志着又一次跨越天空的旅程开始。

例句4, From the window of the airplane, he could see the vast expanse of the ocean stretching out below.

从飞机的窗户,他可以看到下面广阔无垠的海洋。

例句5, The airplane's wings glinted in the sunlight as it taxied down the runway, ready for takeoff.

飞机在跑道上滑行,机翼在阳光下闪闪发光,准备起飞。

airport ['eəpoːt]

n. 航空站,飞机场

例句1, The airport was bustling with travelers from all over the world.

机场里挤满了来自世界各地的旅客。

例句2, We arrived at the airport just in time for our flight.

我们刚好及时赶到机场,赶上了航班。

例句3, The new airport terminal is designed to handle millions of passengers annually.

新机场航站楼的设计旨在每年接待数百万乘客。

例句4, He works as a security officer at the airport.

他在机场担任安全官员。

例句5, The airport announced a delay in flights due to bad weather.

机场宣布由于恶劣天气, 航班将延误。

alike [əˈlaɪk]

ad. 很相似地,同样地

例句1. The twins dress alike and often confuse their teachers.

这对双胞胎穿得很相似, 经常让他们的老师搞混。

例句2, Despite their different backgrounds, the two friends think alike on many issues.

尽管背景不同,这两位朋友在许多问题上的想法很相似。

alive [əˈlaɪv]

a. 活着的, 存在的

例句1, The little bird is still alive after the storm.

那只小鸟在暴风雨后仍然活着。

例句2, The ancient tradition is alive and well in this village.

这个古老的传统在这个村庄依然存在并蓬勃发展。

all [ɔːl]

ad. 全部地 a. 全(部);所有的;总;整 pron. 全部;全体

例句1, All the students in the class passed the exam.

班上所有的学生都通过了考试。

例句2, She gave her all to the performance.

她为这次表演倾注了全部。

例句3, All of the books on the shelf are mine.

书架上的所有书都是我的。

例句4, The teacher explained the problem all over again.

老师把问题又重新解释了一遍。

例句5, All the guests enjoyed the party.

所有的客人都很喜欢这次聚会。

例句6. He spent all his money on the trip.

他把所有的钱都花在了这次旅行上。

例句7, All of us are excited about the upcoming holiday.

我们所有人都对即将到来的假期感到兴奋。

例句8, She cleaned the house all day.

她一整天都在打扫房子。

例句9, All the flowers in the garden are blooming.

花园里所有的花都盛开了。

例句10, He is all in favor of the new plan.

他完全支持这个新计划。

allow [əˈlaʊ]

vt. 允许, 准许

例句1, The teacher will allow us to use calculators during the math test.

老师会允许我们在数学考试中使用计算器。

例句2, Parents should allow their children to make their own decisions sometimes.

父母应该有时允许孩子们自己做决定。

例句3, The museum does not allow photography inside the exhibition halls.

博物馆不允许在展厅内拍照。

例句4, The new policy will allow more students to apply for scholarships.

新政策将允许更多学生申请奖学金。

例句5, Please allow me to introduce myself; my name is John.

请允许我自我介绍,我叫约翰。

almost ['o:lməvst]

ad. 几乎,差不多

例句1, She almost finished her homework before dinner.

她几乎在晚饭前完成了作业。

例句2. The train was almost full when we boarded.

我们上车时,火车几乎已经满了。

例句3, He almost forgot to bring his umbrella, but luckily he remembered at the last minute.

他几乎忘了带伞,但幸运的是他在最后一刻想起来了。

例句4, The movie was so exciting that I almost couldn't sit still.

电影太精彩了,我几乎坐不住了。

例句5, We almost missed the bus because we were running late.

我们因为迟到了,几乎错过了公交车。

alone [əˈləʊn]

a. 单独的, 孤独的

例句1, She decided to go alone to the park to clear her mind.

她决定独自去公园理清思绪。

例句2, Feeling alone in a crowded room can be overwhelming.

在拥挤的房间里感到孤独可能会让人不知所措。

along [əˈlɔn; (US) əˈlɔn]

ad. 向前; 和...一起; 一同 prep. 沿着; 顺着

例句1, We walked along the river and enjoyed the beautiful scenery.

我们沿着河边散步,欣赏着美丽的景色。

例句2, She came along with us to the park.

她和我们一起来到了公园。

例句3, The children ran along the path, laughing and playing.

孩子们沿着小路跑着,笑着玩耍。

例句4, He moved along the line, checking each item carefully.

他顺着队伍移动,仔细检查每一件物品。

already [ɔːlˈredɪ]

ad. 已经

例句1, I have already finished my homework.

我已经完成了我的作业。

例句2, She has already left for the airport.

她已经出发去机场了。

例句3, The movie has already started, so we missed the beginning.

电影已经开始了, 所以我们错过了开头。

例句4, He already knows the answer to the question.

他已经知道这个问题的答案了。

例句5, They have already decided on the date for the meeting.

他们已经决定了会议的日期。

also [ˈɔːlsəʊ]

ad. 也

例句1, She is good at math, and she also excels in science.

她数学很好,而且她在科学方面也很出色。

例句2, He not only plays the guitar but also sings beautifully.

他不仅会弹吉他,而且唱歌也很动听。

例句3, The book is interesting, and it also provides useful information.

这本书很有趣, 而且还提供了有用的信息。

例句4, They went to the park, and we also decided to join them.

他们去了公园, 我们也决定加入他们。

例句5, She is a talented artist, and she also has a great sense of humor.

她是一位有才华的艺术家,而且她还有很强的幽默感。

although [ɔːlˈðəʊ]

conj. 虽然,尽管

例句1, Although it was raining heavily, they decided to continue their hike.

尽管下着大雨,他们还是决定继续徒步旅行。

例句2, She smiled, although she felt sad inside.

她微笑着,尽管内心感到悲伤。

例句3, Although the task was difficult, he managed to complete it on time.

尽管任务很困难,他还是设法按时完成了。

例句4, Although he is young, he has a lot of experience in this field.

尽管他很年轻,但他在这个领域有很多经验。

例句5, Although they were tired, they stayed up late to finish the project.

尽管他们很累,但他们还是熬夜完成了项目。

always ['ɔːlweɪz]

ad. 总是;一直;永远

例句1, She always arrives on time for her classes.

她总是准时到教室上课。

例句2, The sun always rises in the east.

太阳总是从东方升起。

例句3, I will always remember the kindness you showed me.

我将永远记得你对我展现的善意。

例句4, He always keeps his promises.

他一直信守承诺。

am [æm]

v. be的人称形式之一 🗆

例句1, I am happy to see you again.

我很高兴再次见到你。

例句2, Am I late for the meeting?

我开会迟到了吗?

例句3, This book is the one I am looking for.

这本书正是我在找的那本。

例句4, Am I allowed to enter this room?

我可以进入这个房间吗?

例句5, I am sure that we will succeed.

我确信我们会成功。

a.m./A.M.

n. 午前, 上午

例句1, The meeting is scheduled for 10 a.m. tomorrow.

会议定于明天上午10点举行。

例句2, She always wakes up at 6 a.m. to start her day.

她总是在早上6点起床开始新的一天。

例句3, The train departs at 8 a.m. sharp, so don't be late.

火车在早上8点整发车,所以不要迟到。

例句4, The store opens at 9 a.m. every day except Sundays.

除了星期天,商店每天早上9点开门。

例句5, He finished his homework by 11 a.m. yesterday.

他昨天上午11点前完成了作业。

amaze [əˈmeɪz]

v. 惊奇,惊叹;震惊

例句1, The magician's tricks never fail to amaze the audience.

魔术师的表演总是让观众惊叹不已。

例句2, It amazes me how quickly she learned to play the piano.

她这么快就学会了弹钢琴,这让我感到非常惊奇。

例句3, The news of the sudden accident amazed everyone in the room.

突然发生的意外消息震惊了房间里的每个人。

amazing [əˈmeɪzɪŋ]

a. 惊叹的;震惊的;令人惊讶的

例句1, The magician's performance was truly amazing, leaving the audience in awe.

魔术师的表演真的令人惊叹, 让观众目瞪口呆。

例句2, She had an amazing ability to solve complex problems quickly.

她有一种令人惊讶的能力,能迅速解决复杂的问题。

例句3, The view from the top of the mountain was absolutely amazing.

从山顶看到的景色绝对令人震惊。

例句4, It's amazing how much progress he has made in such a short time.

他在这么短的时间内取得了如此大的进步,真是令人惊讶。

America [əˈmerɪkə]

n. 美国: 美洲

例句1, America is known for its diverse culture and opportunities.

美国以其多元文化和机遇而闻名。

例句2, Many people dream of visiting America to experience its famous landmarks.

许多人梦想访问美国,体验其著名的地标。

例句3, Christopher Columbus discovered America in 1492.

克里斯托弗·哥伦布于1492年发现了美洲。

例句4, America consists of North America, Central America, and South America.

美洲包括北美洲、中美洲和南美洲。

American [əˈmerɪkən]

a. 美国的; 美国人的 n. 美国人

例句1, The American flag has 50 stars representing the 50 states.

美国国旗上有50颗星星,代表50个州。

例句2. She is an American who loves to travel around the world.

她是一个喜欢环游世界的美国人。

among [əˈmʌŋ]

prep. 在...中间;在(三个以上)之间

例句1, The little girl was sitting among the flowers, enjoying the sunshine.

小女孩坐在花丛中,享受着阳光。

例句2, The teacher stood among the students, answering their questions patiently.

老师站在学生们中间,耐心地回答他们的问题。

例句3, Among all the candidates, she was the most qualified for the job.

在所有候选人中,她是最适合这份工作的。

例句4, The book was hidden among the old magazines on the shelf.

那本书藏在书架上的旧杂志中间。

例句5, He found himself among strangers at the party, feeling a bit nervous.

他在派对上发现自己身处陌生人中间,感到有点紧张。

and [ənd, ænd]

conj. 和;又

例句1, I like apples and oranges.

我喜欢苹果和橘子。

例句2, She is smart and kind.

她又聪明又善良。

angel ['eindʒəl]

n. 天使,守护神

例句1, The little girl looked like an angel in her white dress.

那个小女孩穿着白色连衣裙,看起来像天使一样。

例句2. Her grandmother was her guardian angel, always watching over her.

她的祖母是她的守护神,一直守护着她。

angry ['ængrɪ]

a. 生气的, 愤怒的

例句1, She was so angry that she slammed the door shut.

她非常生气,砰的一声关上了门。

例句2, The teacher looked angry when the students didn't do their homework.

当学生们没有完成作业时,老师看起来很生气。

例句3, He felt angry after losing the game.

输掉比赛后, 他感到很愤怒。

例句4, The angry crowd shouted at the politician.

愤怒的人群对着那位政治家大喊大叫。

例句5, Her angry words made him feel hurt.

她愤怒的话语让他感到受伤。

animal ['ænɪm(ə)l]

n. 动物

例句1, The zoo is home to many different kinds of animals.

动物园是许多不同种类动物的家园。

例句2, She loves to draw animals in her sketchbook.

她喜欢在素描本上画动物。

例句3, The animal kingdom is vast and diverse.

动物王国广阔而多样。

例句4, It's important to treat all animals with kindness.

善待所有动物很重要。

例句5, The children were excited to see the animals at the farm.

孩子们在农场看到动物时非常兴奋。

another [əˈnʌðə®]

a. 再一; 另一; 别的 pron. 另一个

例句1, Can I have another piece of cake, please?

我可以再要一块蛋糕吗?

例句2, She decided to try another approach to solve the problem.

她决定尝试另一种方法来解决这个问题。

例句3, This pen doesn't work; do you have another one?

这支笔写不出来了; 你有另一支吗?

例句4, He is always looking for another opportunity to improve himself.

他总是在寻找另一个提升自己的机会。

answer ['aːnsə®; (US) 'ænsər]

n. 回答,答复;答案 v. 回答,答复; (作出)答案

例句1, She gave a quick answer to the teacher's question.

她迅速回答了老师的问题。

例句2, The answer to the math problem was surprisingly simple.

这道数学题的答案出奇地简单。

例句3, He answered the phone as soon as it rang.

电话一响,他就接了。

例句4, Can you answer the question about the story we just read? 你能回答我们刚读的故事中的问题吗?

any ['enɪ]

pron. 任何的; (用于疑问句、否定句)一些; 什么

例句1, Do you have any questions about the homework?

你对作业有什么问题吗?

例句2, I don't have any money left after shopping.

购物后我一点钱都没剩了。

例句3, Is there any milk in the fridge?

冰箱里有牛奶吗?

例句4, She didn't show any interest in the movie.

她对这部电影一点兴趣都没有。

例句5, Can you give me any advice on how to study better?

你能给我一些关于如何更好学习的建议吗?

anyhow ['enɪhaʊ]

ad. 不管怎样

例句1, Anyhow, I will finish my homework before going out to play.

不管怎样, 我都要在出去玩之前完成作业。

例句2, She didn't know the answer, but she tried anyhow.

她不知道答案,但她还是试了试。

例句3, Anyhow, let's not argue about it anymore.

不管怎样,我们不要再争论这件事了。

例句4, He didn't have much time, but he managed to do it anyhow.

他没有多少时间,但他还是设法完成了。

anyone ['enɪwʌn]

pron. 任何人,无论谁

例句1, Anyone can join the club if they are interested in learning new skills.

任何人都可以加入这个俱乐部,只要他们对学习新技能感兴趣。

例句2, Does anyone know the answer to this question?

有谁知道这个问题的答案吗?

例句3, If anyone needs help, please raise your hand.

如果有人需要帮助,请举手。

例句4, Anyone who wants to participate in the competition should sign up by Friday.

任何想参加比赛的人都应该在周五之前报名。

例句5, I don't think anyone will disagree with this plan.

我认为没有人会反对这个计划。

anything ['eniθiη]

pron. 什么事(物); 任何事(物)

例句1, Is there anything I can do to help you with your project?

有什么我可以帮忙你的项目吗?

例句2, She didn't say anything about the meeting tomorrow.

她关于明天的会议什么都没说。

例句3, If you need anything, just let me know.

如果你需要任何东西,就告诉我。

例句4, He can do anything if he puts his mind to it.

如果他用心去做,他什么都能做到。

例句5, There isn't anything left in the fridge.

冰箱里什么都没有了。

anywhere ['eniwea®]

ad. 任何地方

例句1, You can find this book anywhere in the library.

你可以在图书馆的任何地方找到这本书。

例句2, I don't want to go anywhere today; I just want to stay at home.

我今天不想去任何地方;我只想待在家里。

例句3, Is there anywhere we can sit and talk guietly?

有没有什么地方我们可以坐下来安静地聊聊?

例句4, She looked everywhere but couldn't find her keys anywhere.

她到处都找了,但哪里都找不到她的钥匙。

例句5, Anywhere you go, I will follow you.

无论你去哪里,我都会跟着你。

apologize [əˈpɔlədʒaɪz]

vi. 道歉,谢罪

例句1, She had to apologize for being late to the meeting.

她不得不为开会迟到而道歉。

例句2, He sincerely apologized for his mistake and promised to make it right.

他真诚地为自己的错误道歉,并承诺会改正。

apology [əˈpɔlədʒɪ]

n. 道歉; 歉意

例句1, She made a sincere apology for her mistake.

她为自己的错误真诚地道歉。

例句2, He accepted her apology with a smile.

他微笑着接受了她的道歉。